
 
 

房屋事務委員會  
 

跟進本地不適切住屋問題及  
相關房屋政策事宜小組委員會  

 
在 2019 年 12 月 7 日的會議上  

就議程第 I 項  
"就不適切住屋的相關事宜聽取公眾的意見" 

通過的議案  
 
本小組委員會強烈要求政府，在本財政年度內 (2020 年 3 月 31 日或
之前 )提出具體執行方案，以回應本港不適切住屋問題，包括租津、
租管、標準租約、公營房屋不足、過渡性房屋不到位等問題，確實

在合理時間解決市民面對的不理想，不適切住屋情況。  
 
 
動議人：  梁耀忠議員、尹兆堅議員、朱凱廸議員、邵家臻議員及
 譚文豪議員 

 
 

(Translation) 
 

Panel on Housing 
 

Subcommittee to Follow Up Issues Related to 
Inadequate Housing and Relevant Housing Policies 

 
Motion passed under agenda item I 

"Receiving public views on issues related to inadequate housing" 
at the meeting on 7 December 2019 

 
This Subcommittee strongly requests the Government to put forward a specific 
implementation proposal within this financial year (by 31 March 2020) to 
address the problems of inadequate housing in Hong Kong, including those 
involving rent subsidy, tenancy control, standard tenancy agreements, shortage 
of public housing, inadequate provision of transitional housing, etc., so as to 
practically ameliorate the unsatisfactory and inadequate housing conditions 
endured by members of the public within a reasonable timeframe. 
 
 
Moved by: Hon LEUNG Yiu-chung, Hon Andrew WAN Siu-kin, 
 Hon CHU Hoi-dick, Hon SHIU Ka-chun and 
 Hon Jeremy TAM Man-ho 
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